

**A.QODIRIY NOMIDAGI JIZZAX DAVLAT PEDAGOGIKA UNIVERSITETIDA
O‘TKAZILISHI REJALASHTIRILAYOTGAN XALQARO MIQYOSDAGI ILMIY-NAZARIY
KONFERENSIYA**

AXBOROT XATI

Hurmatli hamkasblar!

A.Qodiriy nomidagi Jizzax davlat pedagogika universitetida “**Globalashuv sharoitida yoshlar innovatsion tafakkurini yuksaltirishning ijtimoiy-falsafiy muammolari**” mavzusidagi xalqaro ilmiy anjuman o‘tkazilishini ma’lum qilamiz. Anjuman ochilishi va yalpi majlis **2023-yil 7-iyun** kuni JizzaxDPU asosiy binosi anjumanlar zalida o‘tkaziladi. Konferensiya ishi onlayn va oflayn rejimida olib boriladi.

Maqola va tezislarni yozish tili: o‘zbek (lotin alifbosida), rus, ingliz

Ishtirok etish shakli: konferensiyada ma’ruza qilish va to‘plamda nashr etish

ILMIY-AMALIY ANJUMAN QUYIDAGI SHO‘BALARDA O‘TKAZILADI:

1-sho‘ba: Globalashuv sharoitida innovatsion tafakkurning ahamiyati.

2-sho‘ba: Innovatsion tafakkur va kreativ qobiliyatni shakllantirishning ijtimoiy-falsafiy xususiyatlari.

3-sho‘ba: Ta’lim sifati – innovatsion tafakkur tarzining asosi.

4-sho‘ba: Mamlakatimiz ta’lim tizimidagi islohotlar va rivojlangan davlatlar ta’lim tizimlarining innovatsion jihatlari.

MAQOLALARNI TAYYORLASH TALABLARI:

Matn formati: Anjumanda ishtirok etish uchun tezis matnlari 4-6 bet hajmda (Microsoft Word (doc,docx), A-4 bichimli qog‘ozda, 14 kegel kattaligida, 1,5 intervalda, yuqoridan va pastdan 2 sm, chapdan 3 sm, o‘ngdan 1,5 sm joy qoldirib, “Times New Roman” shriftida rasmiylashtirilishi lozim.

Adabiyotlar maqolaning oxirida “Foydalanilgan adabiyotlar” nomi bilan rasmiylashtiriladi. Matnda adabiyotlarga iqtibos kvadrat qavs ichida adabiyotning tartib raqami, verguldan so‘ng sahifa raqamini ko‘rsatish bilan beriladi [1, 10-b.]. Keltirilgan manbalarning ishonchligiga mualliflar mas’ul.

Anjuman materiallari to‘plamiga kirgan barcha tezislar «Google Scholar» bazasida indeksatsiyalanadi.

Maqola matnining tuzilishi va joylanishi:

- maqolaning nomi (katta harflarda, qalin shrift, o‘rtadan yoziladi);
- muallif(lar)ning F.I.O. to‘liq (kichik harflarda, qalin shrift, o‘rtadan yoziladi);
- ilmiy darajasi, ilmiy unvoni, lavozimi (o‘rtadan yoziladi);
- ish (o‘qish) joyi (o‘rtadan yoziladi);
- annotatsiya (hajmi 20 so‘zdan kam bo‘lmagan);
- tayanch so‘zlar (5 ta so‘zdan kam bo‘lmagan);
- bir qator tashlab – maqolaning asosiy matni keltiriladi.

Talab darajasida rasmiylashtirilgan va sho‘basi ko‘rsatilgan maqolani alohida faylda (fayl muallif familiyasi va sho‘ba raqami – “*Turayev-4*” tarzida nomlanadi) **2023-yil 15-maygacha** anjumanning konference2023@list.ru elektron pochta yoki <https://t.me/JizzaxDPUkonf2023> havola orqali telegram guruhiga yuborilishi mumkin.

Anjuman materiallari mualliflarning oldindan to‘lagan badallari hisobidan chop etiladi. To‘lov badali **100 000 so‘m**, to‘lovlarni **CLICK, PAYME** tizimlari orqali **HUMO: 8600042319338728** (Normatov Sanjar) raqamli plastik kartaga o‘tkazish mumkin. To‘lovni amalga oshirib +99888-329-92-00 yoki +99893-756-17-90 (Normatov Sanjar) raqami bilan xabarlashishingiz so‘raladi. Anjuman materiallari to‘plami mualliflarga elektron variantda (PDF) taqdim etiladi. **Xorijlik mualliflardan badal to‘lovi olinmaydi.**

Tashkiliy qo‘mita manzili: O‘zbekiston Respublikasi, Jizzax shahri, Sh.Rashidov ko‘chasi 4-uy (Tarix fakulteti Falsafa, tarbiya va huquq ta’limi kafedrası)

Telefon: +99893-298-22-12 (Abdurahmanov Abdug‘affor), +99893-305-85-00 (Nurmuxammedov Sobit), +998937561790 (Normatov Sanjar).

Mualliflarga konferensiya ishi kun tartibi, dastur va taklifnoma elektron variantda jo‘natiladi.

ИНФОРМАЦИОННОЕ ПИСЬМО

МЕЖДУНАРОДНАЯ НАУЧНО-ТЕОРЕТИЧЕСКАЯ КОНФЕРЕНЦИЯ НА ТЕМУ «СОЦИАЛЬНО-ФИЛОСОФСКИЕ ПРОБЛЕМЫ ВОСПИТАНИЯ ИННОВАЦИОННОГО МЫШЛЕНИЯ МОЛОДЕЖИ В УСЛОВИЯХ ГЛОБАЛИЗАЦИИ».

Уважаемые коллеги!

Кафедра философии, воспитание и правового образования Джизакского государственного педагогического университета им. А. Кадыри проводит международную научно-теоретическую конференцию на тему «Социально-философские проблемы воспитания инновационного мышления молодежи в условиях глобализации». Открытие конференции и пленарное заседание состоятся 7 июня 2023 года в конференц-зале главного корпуса университета. Работа конференции ведется онлайн и оффлайн.

Рабочие языки конференции: узбекский (латиница), русский, английский

Форма участия: участие в Конференции возможно в качестве докладчика или слушателя, а также участие онлайн с выступлением дистанционно.

НАУЧНО- ТЕОРЕТИЧЕСКАЯ КОНФЕРЕНЦИЯ БУДЕТ ПРОХОДИТЬ ПО СЛЕДУЮЩИМ НАПРАВЛЕНИЯМ:

Секция 1: Актуальность инновационного мышления в условиях глобализации.

Секция 2: Социально-философские особенности формирования инновационного мышления и творческой способности.

Секция 3: Качество образования – основа инновационного мышления.

Секция 4: Реформирование в системе образования страны и инновационные аспекты систем образования ведущих развитых государств.

ТРЕБОВАНИЯ К ОФОРМЛЕНИЮ СТАТЬИ

Тезисы, представляемые на конференцию, принимаются объемом от 4 до 6 страниц (Microsoft Word (doc, docx), формат А-4, размер кегеля 14, интервал 1,5 и 2 см снизу и сверху, 3 см слева, 1 см справа) опускается, а текст оформляется шрифтом Times New Roman. Список литературы оформляется в конце статьи под названием «Список литературы». Ссылки на литературу даются в тексте с указанием порядкового номера литературы в квадратных скобках и номера страницы через запятую [1, стр. 10]. Авторы несут ответственность за достоверность цитируемых источников.

Все тезисы, вошедшие в сборник материалов конференции, индексируются в базе данных Google Scholar.

Структура и размещение текста статьи:

- название статьи (прописными буквами, полужирным шрифтом, от середины);
- автор(ы) Ф.И.О. полный (строчными буквами, жирным шрифтом, пишется от середины);
- ученая степень, ученое звание, должность (пишется посередине);
- место работы (учебы) (пишется от середины);
- аннотация (не менее 20 слов);
- ключевые слова (не менее 5 слов);
- основной текст статьи (14 шрифтов) дается через один пробел.

Подготовленную на основании требований статью можно отправить отдельным файлом («Тураев-4») до 15 мая 2023 г. по следующим адресам конференции: e-mail social2020@mail.ru или в телеграмм-группу по ссылке <https://t.me/JizzaxDPUkonf2023>

Материалы конференции будут опубликованы за счет взносов, внесенных авторами заранее. Организационный взнос: **100 000 сум**, платежи можно перечислять на пластиковую карту с номером НУМО: **8600042319338728** (Normatov Sanjar) через системы CLICK, PAYME. После оплаты можете связаться с +99888-329-92-00 или +99893-756-17-90 (Normatov Sanjar). Сборник материалов конференции предоставляется авторам в электронной версии (PDF). **Участие иностранных авторов бесплатное.**

Адрес оргкомитета: Республика Узбекистан, г.Джизак, улица Ш.Рашидова 4 (факультет истории, кафедра философии, воспитание и правового образования)

Телефон: +99893-298-22-12 (Абдурахманов Абдугаффар), +99893-305-85-00 (Нурмухаммедов Собит), +99893-756-17-90 (Норматов Санжар).

Программа конференции и приглашение будут отправлены в электронном виде.

INFORMATION LETTER
INTERNATIONAL SCIENTIFIC AND THEORETICAL CONFERENCE ON THE TOPIC
"SOCIAL AND PHILOSOPHICAL PROBLEMS OF EDUCATION OF INNOVATIVE
THINKING OF YOUTH IN THE CONDITIONS OF GLOBALIZATION".

Dear colleagues!

We inform you that an international scientific conference on the topic "Social and philosophical problems of raising the innovative thinking of young people in the conditions of globalization" will be held at Jizzakh State Pedagogical University named after A.Qadiri. The opening of the conference and the plenary meeting will be held on June 7, 2023 in the conference hall of the main building of the university. The conference will be held online and offline.

Language of writing articles and theses: Uzbek (Latin alphabet), Russian, English

Form of participation: presentation at the conference and publication in the collection

SCIENTIFIC AND PRACTICAL CONFERENCE WILL BE HELD
IN THE FOLLOWING DIRECTIONS:

Section 1: The importance of innovative thinking in the context of globalization.

Section 2: Socio-philosophical features of innovative thinking and creative ability formation.

Section 3: The quality of education is the basis of innovative thinking.

Section 4: Reforms in the education system of our country and innovative aspects of the education systems of developed countries.

REQUIREMENTS FOR THE PREPARATION OF ARTICLES:

Text format: Thesis texts for participation in the conference should be 4-6 pages (Microsoft Word (doc, docx), on A-4 format paper, 14 kegel size, 1.5 spacing, 2 cm from the top and bottom, 3 cm from the left side and 1.5 cm left on the right side and should be written in Times New Roman font.

References are listed at the end of the article under the name "References". References to literature are given in the text by indicating the order number of the literature in square brackets, and the page number after a comma [1, p. 10]. The authors are responsible for the reliability of the sources cited. All abstracts included in the collection of conference materials are indexed in the **Google Scholar** database.

The structure and placement of the text of the article:

- the name of the article (in capital letters, bold font, written from the middle);
- author(s) F.I.O. full (in lowercase letters, bold font, written from the middle);
- academic degree, academic title, position (written in the middle);
- place of work (study) (written from the middle);
- annotation (not less than 20 words);
- key words (not less than 5 words);
- skip a line - the main text of the article is given.

The formalized article can be sent in a separate file (the file is named after the author's family and branch number - "Turayev-4") by May 15, 2023 to the conference's e-mail konference2023@list.ru and to the telegram group via the link <https://t.me/JizzaxDPUkonf2023>.

Proceedings of the conference will be published at the expense of the contributions paid in advance by the authors. The fee is 100,000 soums, payments can be transferred to a plastic card with the number HUMO: **8600042319338728** (Normatov Sanjar) through CLICK, PAYME systems. You are asked to contact +998883299200 or +998937561790 (Normatov Sanjar) after making the payment. The collection of conference materials is provided to the authors in electronic version (PDF). *The participation of foreign authors is free.*

Address of the organizing committee: Sh.Rashidov Street 4, Jizzakh, Republic of Uzbekistan (Faculty of History, Department of Philosophy, Education and Legal Education)

Phone: +99893-298-22-12 (Abdurakhmanov Abdugafar), +99893-305-85-00 (Nurmukhammedov Sobit), +998937561790 (Normatov Sanjar)

Conference program and invitation will be sent in electronic version.